

Date: 4 June 2025

التاريخ: 4 يونيو 2025

## Oman Arab Bank – Board Resolution on capital structure

## بنك عُمان العربي - قرار مجلس الإدارة بشأن هيكلة رأس المال

Oman Arab Bank (OAB) would like to announce that its Board of Directors, on 3 June 2025, has agreed the following resolutions:

يود بنك عُمان العربي ش.م.ع.ع (البنك) الإعلان بأن مجلس إدارته قد وافق، بتاريخ 3 يونيو 2025، على القرارات التالية:

- Call for an Extraordinary General Meeting (EGM) to seek shareholder approval to increase the authorised capital of OAB to OMR 500 Million to support the bank's long-term strategy and capital requirements.
- دعوة الجمعية العامة غير العادية للإنعقاد الحصول على موافقة المساهمين الكرام على زيادة رأس مال البنك المصرح به إلى 500 مليون ريال غماني لدعم استراتيجيته طويلة الأجل ومتطلباته الراسمالية.
- Increase the paid-in capital through a rights issue to existing shareholders by OMR 50 Million subject to all legal requirements and regulatory approvals. The specific terms and conditions of the rights offering will be disclosed in due course.
- زيادة رأس المال المدفوع من خلال إصدار أسهم حقوق أفضلية للمساهمين الحاليين بمبلغ 50 مليون ريال عُماني، وذلك رهنا باستيفاء جميع المتطلبات القانونية والموافقات التنظيمية اللازمة. سيتم الإفصاح عن الشروط والأحكام الخاصة بإصدار أسهم حقوق الأفضلية في الوقت المناسب.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقيول فائق الإحترام والتقدير،

سليكان الحارثي الرئيس التنفيذي Sulaiman Al Harthi Chief Executive Officer

